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Zápis z jednání 
 
 

 
Jednání Místní komise Rybárny č. 4/2023 
 

Komise Rybárny 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 27.11.2023 

Olga Horáková - předsedkyně A 

Bohuslav Švanda - místopředseda A 

Marie Prokopová A 

Sylvie Ševčíková A 

Robert Hájek N 

Stanislav Strogan A 

Josef Konvalinka A 

Jan Fuchs A 

Mgr. Edita Buršík Jinková A 

Ing. Zdenka Pecháčková - tajemnice A 

 

Program jednání: 
1) Zahájení 
2) Kontrola úkolů z minulého jednání 
3) Různé  
4) Závěr 

 
 
Ad 1)  
Jednání zahájila předsedkyně komise paní Olga Horáková a seznámila přítomné s programem jednání - 
po odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
Ad 2) 
3/1/2023/RY – Komise požaduje ohrazení sběrného místa odpadů na Moravním nábřeží – nekotvené 
oplocení na betonových prefabrikátech, zhotovené s odolného recyklátu – komise projednala 
předloženou cenovou nabídku a neschválila uvolnění finančních prostředků MK k realizaci.  

3/2/2023/RY – Komise požaduje umístění stojanu na sáčky na psí exkrementy u vstupu do Rybáren   - 
vyřešeno  

3/3/2023/RY – Komise navrhuje umístění vánoční výzdoby na Moravní most, coby „vstupní brány do 
města“ – vyjádření  SMM: Správa majetku města žádá komisi o její představu doplnění vánoční 
výzdoby. Zdali mají být motivy stejné, jako jsou na sloupech VO v ulici Zerzavice, nebo má komise 
potažmo občané Rybáren jinou představu. S doplněním vánoční výzdoby souvisí i otázka financování 
nákupu nové výzdoby, kdy správa majetku města nemá v rozpočtu alokované finance na nákup. Pokud 
bude komise požadovat doplnění výzdoby, tak by měla poskytnout i finanční prostředky na pořízení 
nové výzdoby. Nedílnou součástí rozšiřování výzdoby jsou i zvyšující se náklady na montáž, demontáž 
a uskladnění. Tyto náklady by byly vyčísleny na základě objemu nových prvků výzdoby, a které by měly 
být taktéž zahrnuty do finanční podpory ze strany MK Rybárny – komise vzala na vědomí 

3/4/2023/RY - Komise se dále zabývala bezpečností na komunikacích těch častí, které využívají 
obyvatele Rybáren, konkrétně se jedná o podchod pod Moravním mostem, kde dochází 
k nebezpečnému střetu chodců a cyklistů a upozornění „Cyklisto veď kolo“ považuje za nedostačující. 
Dále průchod kolem rohu restaurace Koruna, žlutočerné pruhy umístěny  na rohu budovy jsou velmi 
málo viditelné a z jedné strany je překrývá plot. Jako rizikový označila komise i světelný přechod, kdy 
v době dopravní špičky auta při výjezdu z ulice Vodní na zelenou šipku přehlíží chodce, kterým naskočí 
zelená až s časovým posunem  – vyjádření SMM: Mimoúrovňové křížení pod Moravním mostem i 
stezka podél restaurace Koruna vycházejí z prostorových možností, díky kterým je průchozí a průjezdný 
profil lokálně omezen. Stavební úpravy dotčených míst nejsou reálné. Označení v podjezdu je v souladu 
s projektovou dokumentací stavby, která byla schválena dotčenými orgány, včetně Policie ČR a 
správcem vodního toku. Aktuálně neuvažujeme o jiných vhodných a možných opatřeních. Oplocení a 
opatření na rohu restaurace Koruna jsou privátní záležitostí, ale ani zde patrně nejsou operativně 

mailto:epodatelna@mesto-uh.cz


Masarykovo náměstí 19 T  +420 572 525 111  IČ 00291471 Č.Ú. 19–1543078319/0800 2/2 

686 01 Uherské Hradiště  E  epodatelna@mesto-uh.cz  DIČ CZ00291471 DS ef2b3c5 

www.mesto-uh.cz 

řešitelná další smysluplná opatření. Co se týká přechodu pro chodce na Velehradské třídě v místě 
napojení ulice Vodní, tak zde byly v nedávné době upraveny signální plány, opět po vyjádření Policie 
ČR, která dohlíží nad zajištěním bezpečnosti a plynulosti silničního provozu. Navíc je řidič na chodce na 
přechodu upozorněn výstražným návěstidlem s blikajícím symbolem chodce. Je nutné zdůraznit, že 
obecně je bezpečnost silničního provozu dána především ukázněností, ale také ohleduplností jeho 
účastníků. Není reálné zajišťovat na pozemních komunikacích taková opatření, která by dokázala 
eliminovat veškerá rizika plynoucí zejména z nekázně nebo nepozornosti účastníků silničního provozu – 
komise vzala na vědomí 

 
Ad 3) 
 
4/1/2023/RY – Komise projednala předloženou cenovou nabídku na ohrazení sběrného místa a 
neschválila uvolnění finančních prostředků MK k realizaci. Komise požaduje zařadit realizaci ohrazení 
sběrného místa odpadů na Moravním nábřeží do rozpočtu města v nejbližším možném termínu.  
/Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM 

4/2/2023/RY – Komise žádá vyjádření, kdo a proč rozhodl o  pokácení stromu na vstupním ostrůvku do 
Rybáren, který zkrášloval tento vstup. Nebránil ve výhledu a nikoho neohrožoval. Komise dále žádá 
vysadit na jeho místo nový. /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/ - SMM 

4/3/2023/RY -  Komise požaduje provádění úklidu místa po vývozu velkoobjemových kontejnerů, kde na 
místě zůstává nepořádek (sklo, hřebíky, apod.) /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, 
Nehlasoval: 0/  – SMM  

4/4/2023/RY – Po nainstalovaní ochranné sítě u hřiště je stojan na kola nevhodně umístěný (je v cestě 
z výběhu). Komise žádá o posunutí na vhodnější místo. /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 
0, Nehlasoval: 0/  – SMM 

4/5/2023/RY – Komise požaduje vyčištění pouličních lamp v Rybárnách, které jsou značně znečištěny 
hmyzem a tím i snížená intenzita světla. /Výsledek hlasování: Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 
0/  – SMM 

4/6/2023/RY -  Komise požaduje výměnu písku v pískovišti na dětském hřišti. /Výsledek hlasování: Pro: 
8, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasoval: 0/  – SMM 

 

Ad 4)  

Předsedkyně poděkovala všem přítomným členům za aktivní účast. Jednání ukončeno v 18.15 hod. 

Příští jednání v 1. čtvrtletí 2024 

 
 
 
 
Zapsala: Zdenka Pecháčková –  tajemnice komise 
 
Ověřila: Olga Horáková – předsedkyně komise 
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